
Referat bestyrelsesmøde den 27. oktober 2022 
 

1. Styrelsesvedtægter 
 

Gennemgang i fællesskab – ingen kommentarer 
 
Der sendes to pædagoger med i mini-sfo på ØMS til maj, når skolebørnene skal 
afsted. 
 

2. Forretningsorden 
 

Gennemgang af forretningsorden –  
Ændringer 

- Valget skal foregå i maj til sommerfesten (det passer bedre med 
afgang af skolebørn) 

- Forretningsordenen gennemgås først på førstkommende møde 
- Bestyrelsesmøder – der kan indkaldes til et ekstra ved afgivelse af 

høringssvar 
- Vi tilstræber at møderne afholdes i ulige uger 

 
Til næste møde – gennemgang af principperne for forældresamarbejde 

3. Budget 2023 – 
høringssvar/fælles 
ledelse 
 

Dialogmøde d 26/10 – gennemgang af budget for ledelse og TR 
 
Sidst i august afgav vi høringssvar på fælles ledelse, 24% forældrebetaling og 
masterplanen. Besparelsen blev ikke fundet på forældrebetaling og fælles 
ledelse, så det blev trukket tilbage. 
Der blev fundet 3,2 mio på regnskabserfaringer og kulturbussen og vakante 
stillinger.  
Der er kun afsat 500.000 i 2023 til masterplanen.  
Der skal nu gang i en strukturdebat, da børnetallet er faldet med 500 på 5 år. 
Det skal ses på matrikler- både på skoler og dagtilbud. 
 
Gennemgang af budget 

- Der må aldrig spares på hænder. Personalet er det vigtigste 
- Der prioriteres også arrangementer for børnene 

 

4. Julearrangement 
 

Bestyrelsen mødes hos Mathilde kl 17 d. 8/11 
25. november kl 15.30 
Bestyrelsens arrangement 

- Overvej salg af æbleskiver og øl/sodavand, så der kan samles lidt ind 
til afslutning af skolebørn 

5. Kids – anmeldt 

tilsyn 
 

Det anmeldte tilsyn er afholdt og børnehaven scorer højere end sidste 
uanmeldte tilsyn. Ved sidste tilsyn havde vi tilstrækkelig kvalitet 
Vi er derfor en institution med god kvalitet. 
Det er virkelig flot!  
Vi har et rigtig dygtigt personale, som understøtter og udvikler vores børns 
læring og trivsel! 

6. Orientering – 
herunder budget 

22, børnetal, 
julemåneden, 
førskolesamtaler, 
køkken, 
masterplanen for de 
næste 4 år , 

Pædagogisk dag den 20/1 for det faste personale 
 
Børnetallet er pt. 51. Der er til december 53 børn. 
Fritagelse for studerende til juni pga. børnetallet. Der kommer ny studerende 
til januar. Evt. ny pædagogmedhjælper (1/2- 30/4). 
 
Julemåneden:  

- Juleteater den 7. december – Los Ninos 



evaluering af 
efterårsferien,  
 

- Rønbjerg – julefrokost for børnene. En heldagstur med fuld 
forplejning. 

- Nissejagt – 28/29/30 november på museet. 
- Legepladsen – jagt efter julemænd 
- Kalenderpakker  
- Bage småkager 
- Risengrød og kirkemusen i Aars Kirke 

 
Der kommer julenyt hjem til alle på Aula, her står der blandt andet info om 
kalenderpakker. 
 
Før-skolesamtaler – der kommer samtaler ud på Aula i november 
 
Køkkenet er næsten færdigt – der er godt lys. Der mangler det sidste repos på 
børnesiden. Det har været op ad bakke… 
 
Masterplanen (det mangler vi) – vi afventer strukturdebatten 

- Gulvbelægning på kontor og i arbejdsrum  
- Ny belægning ude på legepladsen  
- Belysning og isolering – energioptimering 

 
Efterårsferien – de hyggede sig. 
 

7. Nyt fra bestyrelsen 
– dialogmøde den 
26.10 
 

Der er ikke kommet noget ind. 

8. Evaluering af 
forældremødet 

 

Mette Pilegaard – 3600 kr 
Der var 15 forældre. Det var et godt arrangement. 
Vi dropper mælken og få en ekstra bustur ift. besparelsen her. 
Der kommer en opsummering ud med pointerne og det videre arbejde med 
kosten 
 

9. Evt. Diskofest 
26. januar - Afholdes fra kl 17.30-19.30 
Bestyrelsen møder ind kl 17.00 
 
Opfordre til en omsorgsdag den 20/1 – pædagogisk dag for personalet. Der er 
ikke fast personale til stede i institutionen denne dag. 
 
Huske at italesætte pædagogikken ift til de 3-årige kontra de 5-årige. 
Aktiviteterne osv. skal indpasses efter børnenes niveau. Det er vigtigt at huske 
at tale så forældrene føler sig mødt ift. deres eget barns niveau. Det er en god 
opmærksomhed, så der ikke altid tales ift. ”slutproduktet” = skolebørn.  
 
Næste bestyrelsesmøde 
Torsdag den 2/2 – 17-19 

 


